
 

Zápis z 32. jednání ZO Bory dne 24.4.2025 v 19.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vávra Pavel, Ing. Fňukalová Charvátová 
Petra, Viliš Petr, Dostál Jan, Filipová Jitka, Ing. Zmeškal Pavel, Kotačka Ladislav, Vala Marian, 
Březka Josef, Vávra Aleš, Večeřa Luděk, Mgr. Zikmund Pavel 
 
Omluveni: Mgr. Jahodová E. 
Neomluveni:  
Hosté: Padalíková O., Mgr. Bachr O. 
 
1. Zahájení zasedání: 
Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 
elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 14. 
Jednání je usnášeníschopné.      
Usnesení č. 1/32 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
      Návrh starostky: Ing. Fňukalová Charvátová Petra, Ing. Zmeškal Pavel 
Hlasování:  
Pro:  14    Proti: 0      Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/32 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Ing. Fňukalovou Charvátovou Petru, 
                                    Ing. Zmeškala Pavla 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání: 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO  
5. Česká spořitelna-smlouvy 
6. Výběrové řízení školní jídelna a družina 
7. Žádosti 
8. Různé 
9. Závěr 

 
Hlasování:  
Pro: 14     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/32 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 
 
 
 



 

4. Usnesení z jednání RO 
Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 31.3.2025. 

      K usnesení z jednání RO nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 4/32 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 31.3.2025. 
                                    
                                    
5.  Česká spořitelna-smlouvy 
     Starostka: na minulém jednání jsme schválili návrhy smluv, dnes bychom měli 
     schválit konkrétní znění smluv. Dostali jste je do emailů. Máte dotazy? 
      

a) schválení Smlouvy o úvěru  
 

Hlasování:  
Pro: 14     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5a/32 ZO: ZO schválilo Smlouvu o úvěru č. 0783941199. 
 

b) schválení Smlouvy o kontokorentním úvěru 
 
Hlasování:  
Pro:  14    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5b/32 ZO: ZO schválilo Smlouvu o kontokorentním úvěru č. 3499641379/25. 
 
Dostavila se Mgr. Jahodová Eva, počet přítomných členů ZO je 15. 
 
 
6.   Výběrové řízení školní jídelna a družiny 

Starostka: připravuji vypsání výběrového řízení na dodavatele stavby. Kompletní podrobný 
rozpočet vychází cca do 50 milionů. Je ještě možné najít nějaké úspory. Budova bude 
částečně podsklepená, vytápění pelety. 

Gastro-nějaké nové vybavení je už nyní ve staré kuchyni a jen se přenese do nové. 
Konvektomaty, jeden se bude dokupovat. Robot desítky let starý, ale velice kvalitní, ten se 
ponechá-úspora 250 tisíc, výdejní vozíky také máme-úspora 72 tisíc, lednice je potřeba 3 
lednice a 3 mrazáky, nějaké máme, nějaké se dokoupí-úspora 80 tisíc.  

 
Padalíková O.: nemám k návrhu co říct, je to navržené od profi kuchaře pana Klimeše, který 
navrhuje nové provozy, byl se u nás podívat a pořešili jsme, co bude nutné pořídit a podobně. 
Nynější kapacita jídelny je 220-250 obědů, uvažuje se o rozšíření provozu, bude snad přibývat 
dětí, výběr ze dvou jídel. Při stavbě nové jídelny, dojde k omezení provozu výdejny ve školce, 
bude se to řešit. Jsou věci v projektu, které jsou dané hygienou, ty nelze nijak obejít. 
 
Padalíková O. se starostkou podrobně popsaly projekt jídelny. 

 
Starostka: k zadávací dokumentaci. Nebude prohlídka místa plnění, je to volně přístupné, 
zájemci si mohou kdykoli prohlédnout. Soutěžení bude na cenu. V minulosti jsme soutěžili i na 



 

záruku, ale záruka na stavbu je 5 let ze zákona, vyšší asi nikdo nedá. Výběrové řízení bude 9.6. 
v 15 hodin, bude elektronické, kdo chcete můžete se zúčastnit. 
Máte ještě něco k zadávací dokumentaci? 
 

a) Souhlas se zadávací dokumentací? 
Hlasování:  
Pro: 15     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6a/32 ZO: ZO schválilo zadávací dokumentaci pro výběrové řízení na dodavatele 
                                      stavby nové školní jídelny. 
 

b) Smlouva o dílo.  
Termín předání hotové stavby 11/2026. Fakturace s měsíční splatností.  

 
Hlasování:  
Pro: 15     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6b/32 ZO: ZO schválilo Smlouvu o dílo se zhotovitelem stavby Novostavba  
                                      jídelny s družinou a stavební úpravy ZŠ a MŠ Bory. 
 
 
7. Žádosti 
      Starostka: jedna žádost o dar na podporu sociálních služeb Centra J.J. Pestalozziho. 
Pomáhají lidem v těžkých životních situacích, kteří sami již neví, jek je řešit. Z naší obce o 
pomoc požádali 2 lidé. Požadují dar ve výši 10.000, - Kč. 
Hlasujeme s poskytnutím daru. 
    
Hlasování:  
Pro: 0     Proti: 11   Zdrželi se: 4 Dostál J, Březka J., 
                                                                                               Filipová J., Mgr. Zikmund P. 
 
Usnesení č. 7/32 ZO: ZO neschválilo dar pro Centrum J.J. Pestalozziho, o.p.s. 
                                       
8. Různé 
     a) vrata na hasičce 
         Večeřa L.: pan Starý, který prováděl zaměření vrat u hasičky nám nabídl sekční vrata od 
firmy Vratové systémy VM, vychází cenově srovnatelně jako vrata křídlová. Dle doporučení 
mají lepší energetické vlastnosti. Lepší izolace tepla. Měli jsme obavy, že máme vysoké auto, 
abychom se s ním do vrat vešli, ale po přeměření, nebude problém. Sekční vrata lépe těsní. 
Máme prý pěknou hasičku, hodně prostoru. Práce na ni byla odvedena v akci Zet velmi kvalitně.  
S autem bychom se do ní měli dostat. Když nepůjde proud lze je otevřít ručně. V jedněch 
vratech budou dveře pro vstup osob. Jinak opravy hasičky finišují, bude doděláno topení, 
proběhne výměna oken a vrata by se vyměnili poté. Cena za sekční vrata je 261.900, - Kč bez 
DPH. 
Starostka: hlasujeme o souhlasu s pořízením sekčních vrat. 
 



 

Hlasování:  
Pro: 15     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8a/32 ZO: ZO schválilo pořízení sekčních vrat TRIDO s pohonem za cenu 
                                      261.900, - Kč bez DPH od Vratové systémy VM s.r.o. 
 
     b) cenová nabídka na kolumbárium 
         Máme pouze jednu nabídku od firmy Kamenictví-Kamil Bula, cena s DPH 824.794, - Kč 
         Korpus bude světlý, šedá žula a krycí dvířka máme na výběr. Materiál Nero Assoluto-
celočerná barva nebo Nero Impala-žíhaná tmavá barva, a ještě je cenově levnější. 
Viliš P.: beton je pórovitý, je to špatné na údržbu, kamen je lepší na údržbu.  
Starostka: kamen bude upraven proti lišejníku. Na financování použijeme i dotaci od kraje, 
kolumbárium musí být letos hotové. 
Kotačka L.: škoda že není více nabídek, více srovnání. 
Starostka: oslovila jsem 7 kameníku, nabídku dal pouze pan Bula. 
 
Hlasování:  
Pro: 14     Proti: 0   Zdržel se: 1 Kotačka L. 
Usnesení č. 8b/32 ZO: ZO schválilo cenovou nabídku na vybudování kolumbária od firmy 
                                      Kamenictví Kamil Bula. 
 

c) Věcné břemeno pro EG.D 
Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene pro EG.D, lokalita 11x RD pod 
OÚ. Bude naistalována kiosková trafostanice. Trafostanice od Padalíků a bude 
přesunuta pod obec do této nové lokality. Bude společná pro zástavbu rodinných domů, 
pro jídelnu a dětskou skupinu. 
 

Hlasování:  
Pro: 15     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8c/32 ZO: ZO schválilo Smlouvu č.: NM-001030089672/008-ELPR o smlouvě 
                                      budoucí o zřízení věcného břemene. 
 
 

d) Dožínková pouť 
Se stavbami bude před úřadem docela rušno, co s pouťovými atrakcemi?  

Vala M.: dal bych je zpět do Dolních Borů na náves.  
Březka J.: taky bych je přesunul tam, roky to tam fungovalo. Nebyl problém, projíždějící řidiči 
byli ohleduplní, nikdy nenastala nějaká závažná situace. 
 

e) Dotazník pro Dukovany 
Dostali jsme dotazník ohledně výstavby v Dukovanech. Měli jsme navrhnout 
požadavky, připomínky, která by se této akce týkala. Napsala jsem, že bychom 
požadovali vybudování obchvatu lomu. Byli jsme pozvání na jednání do Bíteše.  



 

Kamenem se bude pravděpodobně zásobovat i stavba vysokorychlostní trati a dá se počítat 
s tím, že z našeho lomu bude mnohem větší odběr kamene. Náš návrh se bude určitě 
projednávat, nelze nechat v obci takový stav dopravy z a do lomu. 
V Dukovanech se budou stavět dva bloky. Jsme poslední okrajové dotčené území stavby 
v Dukovanech a můžeme tedy navrhovat projekty, které s dostavbou souvisí. 
Řeší se i ubytování pro stavební dělníky a jejich rodiny-školy, volnočasové aktivity… později 
i pro zaměstnance Dukovan. Podpora školství, zdravotnictví, kultura, ISZ. Za 4 roky má začít 
výstavba. Nyní Kraj řeší zajištění kompletní infrastruktury. 
Při té příležitosti jsem se zmínila, jaký mají problém Trubačíkovi s plánovanou ordinací zde 
v Borech. VZP ji tady prozatím nepovolila a raději by podpořila zřízení ordinace ve městě. 
V rámci této akce, jsem popsala celý problém do zaslaného dotazníku. Třeba to dané věci 
pomůže.  
 
Vávra P.: mám dotazy od občanů, proč se chodníky dělají v takovém rozsahu? Lidé se nemohou 
dostat k autům, mají dlouhodobě zrušené přejezdy do garáží i do domů. Nelze to řešit nějak na 
etapy?  
Starostka: předali jsme staveniště a ústní dohoda byla taková, že se budou chodníky budovat 
po dvou, třech domech. Ve smlouvě to není, stavba má udělat dílo, jak to už je na nich. Je 
pravda, že to takto nemuseli rozvrtat skoro celé. Stavební dozor Vaněk, to s nimi řešil, ale bez 
úspěchu, spíše bude hůře. 
Vávra P.: tak by bylo dobré dát tam provizorní přejezdy.  
Viliš P.: stavba probíhá za provozu, ale autobus musí vycouvávat, protože, oni tam stojí s bagry 
a neuhnou.  
Starostka: přejezdy těm, kdo chtěli, dnes dodělali. Mají i jiné stavby nejen chodník v Borech. 
Nemůžeme jim určovat, kde dnes mají kopat. Navíc jsou změny v projektě, protože se dělal cca 
před třemi lety a v některých místech se situace změnila. Požadujeme po nich přípravu 
vybudování veřejného osvětlení, v tom nám zase vychází vstříc. Lidé si ještě dneska nejsou 
jistí, jak chtějí udělat vjezdy. Mají požadavky na změny, které v projektu nejsou. To celou 
situaci také ztěžuje. Musíme to ještě měsíc a půl vydržet. Paradoxně si nejvíc stěžují ti, kterých 
se to bezprostředně vůbec netýká.  
 
Starostka ukončila jednání ve 21.00 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Ověřovatelé zápisu:  
 
Ing. Fňukalová Charvátová Petra            _______________________________ 
 
 
Ing. Zmeškal Pavel              ________________________________  
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 


